
Le français suit

The SPIN Summit is Canada’s leading event for applied sport science, medicine, and innovation,

bringing together top experts, athletes, and coaches.

✔ Access the latest research, technologies, and training techniques.

✔ Connect with leaders in sport science and medicine.

✔ Take knowledge back to your team to enhance performance.

Be Where Sport Innovation Happens. Ready to elevate your game?Be Where Sport Innovation Happens. Ready to elevate your game?

 

CLICK HERE TO VISIT OUR WEBSITE AND REGISTERCLICK HERE TO VISIT OUR WEBSITE AND REGISTER

Schedule SpotlighSchedule Spotlight - Day 1t - Day 1

Opening Keynote: Dr. Sam RobertsonOpening Keynote: Dr. Sam Robertson

Tools for Leveraging AI as a High-Performance Sport PractitionerTools for Leveraging AI as a High-Performance Sport Practitioner

Concurrent Session: Canada’s Iron Management and Treatment Best Practices for AthletesConcurrent Session: Canada’s Iron Management and Treatment Best Practices for Athletes

Catherine Naulleau, Canadian Sport Institute Ontario

Sue Boegman, Canadian Sport Institute Pacific

Kelly-Anne Erdman, Canadian Sport Institute Alberta

Trent Stellingwerff, Canadian Sport Institute Pacific

Dr. Paddy MCluskey, Canadian Sport Institute Pacific

Concurrent Session: Application of Aerodynamics in High-Performance SportConcurrent Session: Application of Aerodynamics in High-Performance Sport

Dr. Annick D'Auteuil, National Research Council

Plenary: Dr. Amber DonaldsonPlenary: Dr. Amber Donaldson

USOPC Women's Health ProgramUSOPC Women's Health Program

Research and Innovation Session: Adaptive Design in Paralympic SportResearch and Innovation Session: Adaptive Design in Paralympic Sport

Jennifer Dornstauder, University of Alberta, CIMTAC

Prateeksha Aggarwal, University of Alberta

Research and Innovation Session: Not Everything that Counts can be Counted:Research and Innovation Session: Not Everything that Counts can be Counted:

Considerations for Performance Durability in Endurance ExerciseConsiderations for Performance Durability in Endurance Exercise

Dr. Jared Fletcher, Mount Royal University

http://www.spinsummit.ca
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About the ThemeAbout the Theme

"The Evolution of Gold" will take centre stage at SPIN Summit 2025. From its raw form to its

transformation into something extraordinary, gold mirrors the pursuit of excellence. This year’s

theme invites sport science leaders to explore how cutting-edge applications in technology,

performance, and human potential shape the future of champions.

TravelTravel

With one of the world’s most modern, welcoming airports, world-class accommodations and

venues, an exploding culinary, arts and culture scene, and an impressive list of attractions and

activities to suit every type of visitor, Calgary is a city that delivers a remarkable experience from

arrival to departure.

YYC AirportYYC Airport is 34km and approximately a 25-minute drive to the event's hotels and venue -

WinSport Canada Olympic Park.

AccommodationAccommodation

​The Four Points by SheratonFour Points by Sheraton , just a 10-minute walk from WinSport Canada Olympic Park.

Room rate:

$189/night + tax for a Queen Suite

$169/night + tax for a Standard Queen

The Sandman HotelSandman Hotel, just a 10-minute walk from WinSport Canada Olympic Park.

Room rate:

$139/night + tax for a Standard Room

$139/night + tax for a Standard Room with Two Double Beds

$149/night + tax for a King Suite with Sofa Bed and Kitchenette

CLICK HERE TO BOOK ACCOMMODATIONCLICK HERE TO BOOK ACCOMMODATION
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Call for Abstract SubmissionCall for Abstract Submission

SPIN Summit 2025 is issuing a call for abstracts for research in the areas of: Biomechanics and

Performance Analysis; Data Sciences and Technology (Engineering); Nutrition; Physiology;

Psychology; Sport Medicine; Sport Therapies; and Strength Training.

There are two categories in which abstract submissions are encouraged:

Open Research Campaign:Open Research Campaign:

COPSIN employees

Researchers embedded in National Sport Organizations

University researchers

Corporate/Institute researchers

Current post-doctoral fellowships

Dr. Gord Sleivert Young Investigator Award Competition:Dr. Gord Sleivert Young Investigator Award Competition:

Current undergraduate and graduate students

Recent graduates (May 2021 and later)

Once again, this year at SPIN Summit 2025, we encourage all graduate students to submit

abstracts to be considered for the Dr. Gord Sleivert Young Investigator Awards. The top five

student abstracts will present during the YIA competition and reception on April 1 at 5:30pmApril 1 at 5:30pm at the

Canadian Sport Institute Alberta. Based on these presentations, three students will be selected tothree students will be selected to

receive an award, plus $1,000 towards their educational pursuitsreceive an award, plus $1,000 towards their educational pursuits. Students who wish to be

considered for this award should note this when they register for the conference and upload their

abstract through the submission process.

CLICK HERE FOR ABSTRACT SUBMISSION GUIDELINESCLICK HERE FOR ABSTRACT SUBMISSION GUIDELINES

Partners and OpportunitiesPartners and Opportunities

 

Interested in having a brand presence at SPIN 2025? Sponsorship is a great way to make new

connections and share information about your organization with leaders of the sport system in

Canada. For more information about sponsorship at SPIN Summit 2025, please contact

info@spinsummit.ca  info@spinsummit.ca  

    

Our Company | Contact Us | FAQs | Privacy Policy
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Le Sommet SPIN est l'événement phare du Canada en matière de science du sport, de médecine

sportive et d'innovation, réunissant des experts de premier plan, des athlètes et des entraîneurs.

​

✔ Accédez aux dernières recherches, technologies et techniques d'entraînement.

✔ Connectez-vous avec les leaders de la science du sport et de la médecine.

✔ Ramenez des connaissances à votre équipe pour améliorer les performances.

Soyez là où l'innovation sportive se crée. Prêt à élever votre niveau ?Soyez là où l'innovation sportive se crée. Prêt à élever votre niveau ?

 

CLIQUEZ ICI POUR VISITER NOTRE SITE WEB ET VOUS INSCRIRECLIQUEZ ICI POUR VISITER NOTRE SITE WEB ET VOUS INSCRIRE

Faits saillants de l'horaire - Jour 1Faits saillants de l'horaire - Jour 1

Conférencier d'ouverture: Dr. Sam RobertsonConférencier d'ouverture: Dr. Sam Robertson

Outils pour exploiter l'IA en tant que praticien du sport de haut niveauOutils pour exploiter l'IA en tant que praticien du sport de haut niveau

Session concurrente: Meilleures pratiques canadiennes en matière de gestion et deSession concurrente: Meilleures pratiques canadiennes en matière de gestion et de

traitement du fer pour les athlètestraitement du fer pour les athlètes

Catherine Naulleau, Institut canadien du sport de l'Ontario

Sue Boegman, Institut canadien du sport Pacifique

Kelly-Anne Erdman, Institut canadien du sport de l'Alberta

Trent Stellingwerff, Institut canadien du sport Pacifique

Dr. Paddy McCluskey, Institut canadien du sport Pacifique

Session concurrente: Application de l'aérodynamique en sport de haute performanceSession concurrente: Application de l'aérodynamique en sport de haute performance

Dr. Annick D'Auteuil, Conseil national de recherches Canada

Séance plénière: Dr. Amber DonaldsonSéance plénière: Dr. Amber Donaldson

Programme de santé des femme de l'USOPCProgramme de santé des femme de l'USOPC

Session de recherche et d'innovation: Conception adaptive dans le sport paralympiqueSession de recherche et d'innovation: Conception adaptive dans le sport paralympique

Jennifer Dornstauder, Université de l'Alberta, CIMTAC

Prateeksha Aggarwal, Université de l'Alberta

Session de recherche et d'innovation: Tout ce qui compte ne peut pas toujours être compté:Session de recherche et d'innovation: Tout ce qui compte ne peut pas toujours être compté:

considérations sur la durabilité des performances dans les exercices d'enduranceconsidérations sur la durabilité des performances dans les exercices d'endurance

Dr. Jared Fletcher, Université Mount Royal
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À propos du thèmeÀ propos du thème

« L'escalade vers l'or » sera au cœur du sommet SPIN 2025. De sa forme brute à sa

transformation en quelque chose d'extraordinaire, l'or reflète la poursuite de l'excellence. Le thème

de cette année invite les leaders des sciences du sport à explorer comment les applications de

pointe en matière de technologie, de performance et de potentiel humain façonnent l'avenir des

champions.

TransportTransport

Avec l'un des aéroports les plus modernes et les plus accueillants du monde, des hébergements et

des sites de classe mondiale, une scène culinaire, artistique et culturelle en pleine explosion, et

une liste impressionnante d'attractions et d'activités pour tous les types de visiteurs, Calgary est

une ville qui offre une expérience remarquable de l'arrivée au départ.

L'aéroport YYC L'aéroport YYC est situé à 34 km et à environ 25 minutes de route des hôtels et du site de

l'événement - WinSport.

HébergementHébergement

​Le Four Points by SheratonFour Points by Sheraton , à seulement 10 minutes de marche du parc olympique WinSport

Canada.

Prix de la chambre:

$189/nuit + taxes pour une suite Queen

$169/nuit + taxes pour une chambre standard Queen

L'hôtel SandmanSandman, à seulement 10 minutes de marche du parc olympique WinSport Canada.

Prix de la chambre:

$139/nuit + taxes pour une chambre standard

$139/nuit + taxes pour une chambre standard avec deux lits doubles

$149/nuit + taxes pour une suite King avec canapé-lit et kitchenette

CLIQUEZ ICI POUR RÉSERVER VOTRE HÉBERGEMENTCLIQUEZ ICI POUR RÉSERVER VOTRE HÉBERGEMENT
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Appel pour la soumission de résumésAppel pour la soumission de résumés

Le Sommet SPIN 2025 émet un appel à contribution pour la soumission de résumés dans les

domaines suivants : Biomécanique et analyse de la performance; Science et technologie des

données (ingénierie); Nutrition; Physiologie; Psychologie; Médecine sportive; Thérapies sportives;

et L'Entraînement musculaire.

Les chercheurs sont invités à soumettre leurs résumés dans l’une de ces deux catégories :

Campagne de recherche libre:Campagne de recherche libre:

Employés deu RISOPC

Chercheurs collaborant avec les organisms organismes nationaux de sport

Chercheurs unviversitaires

Chercheurs d'entreprise ou d'instituts

Boursiers de recherches postdoctorales actuels

Concours des Jeunes Chercheurs:Concours des Jeunes Chercheurs:

Étudiants de premier cycle et des cycles supérieurs actuels

Diplômés récents (mai 2021 ou plus tard)

Dans le cadre du Sommet SPIN de cette année, nous encourageons encore une fois tous les

étudiants diplômés à soumettre des résumés afin d’être admissibles au concours « Les Jeunes

Chercheurs Dr Gord Sleivert ». Les cinq meilleurs résumés d’étudiant présenterons durant la

réception et compétition de « les jeunes chercheurs » Le 1er avril à 17h30 au Canadian Sport

Institute Alberta. Suite à ces présentations, trois étudiants seront sélectionnés pour recevoir untrois étudiants seront sélectionnés pour recevoir un

prix, ainsi qu'une bourse de 1000 $ pour soutenir leurs étudesprix, ainsi qu'une bourse de 1000 $ pour soutenir leurs études. Les étudiants qui souhaitent être

admissibles au concours doivent le préciser lorsqu’ils s’inscrivent à la conférence et téléverser

leurs résumés en suivant la procédure de soumission.

CLIQUEZ ICI POUR LES LIGNES DIRECTRICES CONCERNANT LACLIQUEZ ICI POUR LES LIGNES DIRECTRICES CONCERNANT LA

SOUMISSION DES RÉSUMÉSSOUMISSION DES RÉSUMÉS

Partenaires et opportunitésPartenaires et opportunités

Vous souhaitez assurer la présence de votre marque au SPIN 2025? Le parrainage est une

excellente occasion d’établir de nouvelles connexions et de faire connaître votre organisation aux

leaders du système sportif au Canada. Pour plus d'informations sur le parrainage lors du Sommet

Spin 2025, veuillez contacter : info@spinsummit.cainfo@spinsummit.ca.
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